



Become part of DINAPE Solutions GmbH as Enterprise Architect (f/m/d)

We are an innovative and agile company with a focus on the development and operation of cloud-based software applications. Our payment platforms support payment service providers, FinTechs and international corporations to implement complex business requirements faster and future-proof. Backed by over 20 years of experience in technology and research, we live a culture of openness, innovation and flexibility based on trust in people and technology. As a family business, our mission is to provide state-of-the-art payment solutions that meet the needs of our customers in a rapidly changing market today and in the future.

To support our continued growth, we are looking for talented

Enterprise Architect (f/m/d)

with several years of professional experience, someone who will drive the scaling of our solutions forward with us.

What You Will Do:

- **Architecture Development:** Design and implement a highly scalable and highly available platform architecture using cutting-edge technologies.
- **Technology Leadership:** Evaluate and integrate the latest technology stacks into our platform, especially in the areas of Java, Spring Boot, Kubernetes, and related technologies.
- **Scalability and Availability:** Ensure the platform's scalability and high availability to meet the demands of the payment industry.
- **Strategic Planning:** Develop and implement a technology roadmap aligned with the company's business goals and growth objectives.
- **Team Leadership:** Provide technical leadership and mentorship to developers and technology board members to ensure best practices and technical excellence.
- **Stakeholder Management:** Collaborate closely with other departments and stakeholders to align technical requirements with business goals.
- **Problem Solving:** Analyze and solve complex technical issues to ensure the smooth operation of the platform.

Your Profile:

- **Education:** A degree in computer science, software engineering, or a related field.
- **Experience:** Several years of experience as an Enterprise Architect, preferably in the payment industry or a scale-up company.
- **Technical Expertise:** Deep knowledge of Java and microservice architecture, familiarity with the latest technology stacks and trends in software development, and experience with highly scalable and highly available systems.
- **Passion for Technology:** You enjoy engaging with emerging trends and disruptions in software development and making them a reality.
- **Analytical Skills:** Excellent problem-solving and analytical abilities.
- **Communication Skills:** Strong ability to communicate and collaborate with various stakeholders.
- **Leadership Skills:** Experience in leading and mentoring development teams.

- **Language Skills:** Fluent in German and good English skills.

Our Promise/Benefits:

- **Engaging Global Environment:** Join a vibrant, international workplace known for its dynamic and inclusive atmosphere.
- **Diverse and Exciting Responsibilities:** Enjoy a wide variety of tasks with high autonomy, empowering you to contribute and implement your innovative ideas.
- **Flexible Work Arrangements:** Benefit from flexible working hours and remote work options to fit your lifestyle.
- **Modern Office Locations:** Work from our state-of-the-art office in Brunn am Gebirge, Austria (Campus 21, near SCS - with a complimentary shuttle service to and from Vienna) or in Cologne, Germany.
- **Collaborative Team Culture:** Experience a team driven by spirit, passion, creativity, and flat hierarchies, fostering a supportive and creative environment.
- **Regular Team Events:** Participate in regular team-building events to strengthen camaraderie and enhance team spirit.
- **Competitive Compensation:** Receive a competitive salary package, discussed individually to reflect your experience and qualifications. Legally, we must disclose the gross annual salary which is approximately € 60.000, - (for a full-time position of 38,5 hours per week). We are open to offering more than the starting salary based on your expertise and skills.

Up for a new challenge? Let's get in touch! 🙌

We look forward to receiving your online application: <https://www.dinape.com/enterprise-architect/>

DINAPE Solutions GmbH

Kerstin Günes
Head, Human Resources
Campus 21, Europaring F15/302
A-2345 Brunn/Gebirge
T: 0043-1-33 66 888-0
W: www.dinape.com

Please note we will not accept any candidate profiles sent unrequested and unsolicited by recruiting agencies. We collaborate with preferred providers based on framework agreements and will not pay any fees to recruiting agencies without an agreement. Should we receive a candidate profile from a recruiting agency with which there is no framework agreement, and should the respective candidate be considered or hired, this will not entitle the recruiting agency to claim payment or fees.



Werde Teil von DINAPE Solutions GmbH als Enterprise Architekt (w/m/d)

Wir sind ein innovatives und agiles Unternehmen mit Fokus auf Entwicklung und Betrieb von cloudbasierten Software-Applikationen. Unsere Payment Plattformen unterstützen Zahlungsdienstleister, FinTechs und internationale Konzerne, komplexe Business-Anforderungen schneller und zukunftssicher umzusetzen. Gestützt auf über 20 Jahre Erfahrung in Technologie- und Forschung, leben wir eine Kultur der Offenheit, Innovation und Flexibilität, basierend auf Vertrauen in Menschen und Technologie. Als Familienunternehmen ist es unsere Mission, modernste Zahlungslösungen anzubieten, die die Bedürfnisse unserer Kunden in einem sich schnell verändernden Markt heute und auch künftig zu erfüllen.

Um unser weiteres Wachstum zu unterstützen, suchen wir eine/n talentierte/n

Enterprise Architekt (w/m/d)

mit mehrjähriger Berufserfahrung, der mit uns gemeinsam die Skalierung unserer Lösungen vorantreibt.

Was du machen wirst:

- **Architekturentwicklung:** Entwurf und Implementierung einer hochskalierbaren und hochverfügbaren Plattformarchitektur unter Verwendung modernster Technologien.
- **Technologieführerschaft:** Evaluierung und Integration der neuesten Technologie-Stacks in unsere Plattform, insbesondere im Bereich Java, Springboot, Kubernetes und verwandter Technologien.
- **Skalierbarkeit und Verfügbarkeit:** Sicherstellung der Plattformskalierbarkeit und Hochverfügbarkeit, um den Anforderungen der Paymentindustrie gerecht zu werden.
- **Strategische Planung:** Entwicklung und Umsetzung der Technologie-Roadmap, die auf die Geschäftsziele und Wachstumsvorgaben des Unternehmens abgestimmt ist.
- **Teamführung:** Inhaltliche Führung und Mentoring von Entwicklern und Technologieboard-Members, um Best Practices und technische Exzellenz zu gewährleisten.
- **Stakeholder-Management:** Enge Zusammenarbeit mit anderen Abteilungen und Stakeholdern, um technische Anforderungen und Geschäftsziele in Einklang zu bringen.
- **Problemlösung:** Analyse und Lösung komplexer technischer Probleme, um einen reibungslosen Betrieb der Plattform zu gewährleisten.

Dein Profil:

- **Ausbildung:** Abgeschlossenes Studium der Informatik, Softwaretechnik oder eines vergleichbaren Studiengangs.
- **Erfahrung:** Mehrjährige Erfahrung als Enterprise Architekt, vorzugsweise aus der Paymentindustrie oder einem Scale-up Unternehmen.
- **Technische Expertise:** Tiefgehende Kenntnisse in Java und Mikroservice-Architektur, Vertrautheit mit den neuesten Technologie-Stacks und Trends in der Softwareentwicklung und Erfahrung mit hochskalierbaren und hochverfügbaren Systemen.
- **Technologie-verliebt:** Trends und Umbrüche in der Softwareentwicklung sind eine willkommene Herausforderung mit denen man sich gerne beschäftigt und real werden lässt.
- **Analytische Fähigkeiten:** Hervorragende Problemlösungs- und analytische Fähigkeiten.
- **Kommunikationsfähigkeiten:** Ausgeprägte Fähigkeit zur Kommunikation und Zusammenarbeit mit verschiedenen Stakeholdern.

- **Führungskompetenz:** Erfahrung in der fachlichen Leitung und dem Mentoring von Entwicklungsteams.
- **Sprachkenntnisse:** Fließend in Deutsch und gute Englischkenntnisse.

Unser Versprechen:

- **Engagiertes globales Umfeld:** Lebendiger, internationaler Arbeitsplatz, der für seine dynamische und integrative Atmosphäre bekannt ist.
- **Vielfältige und aufregende Aufgaben:** Eine große Vielfalt an Aufgaben mit einem hohen Maß an Eigenverantwortung, die es ermöglicht, innovative Ideen einzubringen und umzusetzen.
- **Flexible Arbeitsregelungen:** Flexible Arbeitszeiten und Fernarbeitsoptionen
- **Moderner Bürostandort:** Hochmodernes Büro in Brunn am Gebirge, Österreich (Campus 21, in der Nähe der SCS - mit kostenlosem Shuttle-Service von und nach Wien) oder in Köln, Deutschland.
- **Kooperative Teamkultur:** Ein Team, das von Geist, Leidenschaft, Kreativität und flachen Hierarchien angetrieben wird und so ein unterstützendes und kreatives Umfeld schafft.
- **Regelmäßige Team-Events:** Regelmäßige Teambuilding-Events, um die Kameradschaft zu stärken und den Teamgeist zu fördern.
- **Wettbewerbsfähige Entlohnung:** Wettbewerbsfähiges Gehaltspaket, das individuell besprochen wird, um alle Erfahrungen und Qualifikationen zu berücksichtigen. Gesetzlich sind wir verpflichtet, das Bruttojahresgehalt anzugeben, das bei EUR 60.000, - startet (für eine Vollzeitstelle mit 38,5 Stunden pro Woche). Je nach Erfahrung und Fähigkeiten sind wir bereit, mehr als das Anfangsgehalt zu bieten.

Lust auf eine neue Herausforderung? 🙌

Wir freuen uns auf deine Online-Bewerbung: <https://www.dinape.com/enterprise-architect-de/>

DINAPE Solutions GmbH

Kerstin Günes
Head, Human Resources
Campus 21, Europaring F15/302
A-2345 Brunn/Gebirge
T: 0043-1-33 66 888-0
W: www.dinape.com

Bitte beachten Sie, dass wir keine Kandidatenprofile akzeptieren, die von Personalvermittlern unaufgefordert zugesandt werden. Wir arbeiten mit bevorzugten Anbietern auf der Basis von Rahmenverträgen zusammen und zahlen keine Honorare an Personalvermittler ohne Vereinbarung. Sollten wir ein Kandidatenprofil von einer Personalvermittlungsagentur erhalten, mit der keine Rahmenvereinbarung besteht, und sollte der betreffende Kandidat in Betracht gezogen oder eingestellt werden, so hat die Personalvermittlungsagentur keinen Anspruch auf Zahlung oder Honorar.